



Vice President

Andrea Lang

Heuberg 6, 87745 Eppishausen

E-Mail: vicepresident@eaasdc.eu

Friendshipbadges

Black/Silver – Schwarz/Silber (for 52 clubs visited / für 52 besuchte Clubs)

Monika	Boysen	Drawbridge Divers, Wilstermarsch
Ulf	Schmidt	Chase West, Hamburg

White/Gold – Weiß/Gold (for 26 clubs visited / für 26 besuchte Clubs)

Richard	Dittmann	Dream Catchers Renningen
Martina	Saxer	Dream Catchers Renningen
Hildegard	Minrath	Pumpnickels Soest e.V.
Bettina	Pfannenstein	The Wheelers, Esslingen

Fortunately, we will have a **Spring Jamboree** this year where I would like to offer you the usual Friendshipbook service: Submit your Friendshipbook at the EAASDC Information Desk and I will check the books with 26 and 52 signatures right there. If your Friendshipbook contains 104 signatures or more (or in case that too many books are handed in) I won't be able to guarantee the immediate check. So, here is my advice: If you want to make sure to get your badge, please send me a copy of your Friendshipbook until February 26th 2024 (by letter or email). So, I can check the signatures beforehand and you will receive your Friendshipbadge for sure when submitting your original book.

Ich freue mich auf das kommende **Spring Jamboree**, wo ich meinen Infotisch aufstellen darf und Euch den bekannten Friendshipbadge-Service anbieten kann: Ihr könnt Euer Friendshipbook am Infotisch der EAASDC abgeben, und ich werde die Bücher mit 26 und 52 Unterschriften gleich vor Ort kontrollieren. Wenn Dein Friendshipbook bereits 104 oder mehr Unterschriften beinhaltet (oder wenn sehr viele Books abgegeben werden), kann ich die Kontrolle vor Ort leider nicht garantieren. Daher mein Tipp: Wer nach Rockenhausen kommt und sichergehen will, das Badge zu bekommen, kann mir bis zum 26. Februar 2024 das Friendshipbook per Mail als Scan oder als Fotokopie per Brief zukommen lassen, und ihr bekommt das Friendshipbadge bei Vorlage Eures Original-Buches sicher beim Spring Jamboree.